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Abstract (en)
[origin: US4536224A] There is described a salt bath based on an alkali and/or alkaline earth metal halide with which there can be produced
without the use of current adherent and wear resistant boride coatings on metallic workpieces. This bath contains gaseous boron monofluoride or a
compound from which there is formed intermediately boron monofluoride. Advantageous there is used a salt bath containing 30-60% BaCl2, 10-25%
NaCl, 1-20% boron oxide or borate, 10-30% NaF, and 1-15% B4C.

Abstract (de)
Es wird ein Salzbad beschrieben auf der Basis von Alkali- und/oder Erdaikalihalogeniden, mit dem sich stromlos haftfeste und verschleißfeste
Boridschichten auf metallischen Werkstoffen erzeugen lassen. Dieses Bad enthält Bormonofluorid oder Verbindungen, aus denen sich intermediär
Bormonofluorid bildet. Vorzugsweise benutzt man Salzbäder mit 30-60% BaCl, 10-25% NaCl, 1-20% Boroxid oder Borat, 10-30% NaF und 1-15%
B4C.
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